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P R O T O K Ó Ł  NR III/2024 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  26 czerwca 2024 r.  w sali Urzędu Gminy           

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 16.17 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia III sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy Kotlin 

Dariusz Walczak, a następnie powitał: radnych, Wójta Gminy Kotlin Pawła 

Wyremblewskiego, Sekretarz Gminy Michała Urbaniaka,  Skarbnika Gminy Alicję 

Andrzejewską  i sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Nieobecny na sesji  radny Adam Łuczak. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

    Wójt Paweł Wyremblewski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu pn. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego zasady i tryb korzystania z kompleksów boisk sportowych przy Szkole 

Podstawowej w Kotlinie. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który został przyjęty 

jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 
 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Raport o Stanie Gminy Kotlin za 2023 rok. 

7. Debata nad Raportem o Stanie Gminy Kotlin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kotlin wotum zaufania. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2023 rok. 
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10. Zapoznanie się  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej               

w Poznaniu ws. wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kotlin 

za 2023 r. wraz z informacją o stanie mienia. 

11. Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2023 r. 

12. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                          

w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kotlin o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2023 r. 

13. Zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady Gminy w odniesieniu do wykonania 

budżetu Gminy Kotlin za 2023 rok. 

14. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

15. Dyskusja nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy, sprawozdaniem 

finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2023. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2023 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu 

na prowadzenie Ośrodka Interwencji Kryzysowej przy Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie  w Jarocinie. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji dla Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie na 

współfinansowanie stoiska policyjnego pn. „Strefa sierżanta Pyrka”. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność osób fizycznych. 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2024. 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024 - 2035. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z kompleksów boisk sportowych przy Szkole Podstawowej w Kotlinie. 

24. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

25. Wolne głosy i wnioski. 

26. Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z  II sesji Rady Gminy. 
 

     Przewodniczący Rady Dariusz Walczak poinformował, że   protokół z II sesji Rady 

Gminy zamieszczony został w systemie eSesja oraz wyłożony był na komisjach, sesji i 

dostępny w biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z jego treścią i zgłosić uwagi.  

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zarządził głosowanie o przyjęcie 

protokołu z sesji, bez odczytywania. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 
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PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 4 czerwca br. przekazał Wójtowi Gminy  

uchwały podjęte przez Radę Gminy Kotlin na II majowej  sesji oraz wnioski złożone 

przez radnych i sołtysów. 

Poza tym poinformował, że uczestniczył: 

− 28 maja w debacie społecznej dot. bezpieczeństwa, prowadzonej przez BS  oraz 

Policję, która odbyła się w Domu Kultury w Kotlinie, 

− 2 czerwca w Dniu Dziecka organizowanym przez Sołectwo Kurcew, 

− 3 czerwca w Dniu Dziecka organizowanym przez Szkołę Podstawową w Woli 

Książęcej,  

− 7 czerwca w spotkaniu z Wicestarostą Jarocińskim Katarzyną Szymczak, 

− 16 czerwca w Gminnych Zawodach Sportowo-Pożarniczych w Parzewie, 

zorganizowanych przez OSP Kurcew, 

− 16 czerwca w festynie rodzinnym „Mama, Tata i Ja”, zorganizowanym przez Szkołę 

Podstawową w Sławoszewie zs. w Parzewie, 

− 19 czerwca w spotkaniu autorskim w Bibliotece Publicznej w Kotlinie, 

− 20 czerwca w uroczystości zakończenia Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej  

przez ósmoklasistów, 

− 21 czerwca w uroczystości zakończenia roku szkolnego w szkole w Sławoszewie, 

− w spotkaniach z Wójtem Gminy w sprawach bieżących. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

       Wójt Paweł Wyremblewski poinformował, że 4 czerwca do nadzoru  prawnego 

Wojewody Wielkopolskiego  i Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu przekazane 

zostały uchwały podjęte przez Radę Gminy na  drugiej majowej sesji. 

 

W Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego ogłoszono uchwały będące 

aktami prawa miejscowego.  

    Wszystkie uchwały podjęte na  II sesji wywieszono na tablicy ogłoszeń   w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

 

Od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane zarządzenia Wójta Gminy Kotlin                

w sprawie: 

− zmiany składu osobowego Zespołu Interdyscyplinarnego  ds. przeciwdziałania 

przemocy w Kotlinie, 

− powołania Komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora  Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej, 

− zmiany składu Komisji konkursowej powołanej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora  Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej 

− zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora  Szkoły Podstawowej w Woli 

Książęcej 

− powierzenia stanowiska Dyrektora Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej, 
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− oraz 4 zarządzenia w sprawie zmiany budżetu Gmina rok 2024. 

 

      Ponadto Wójt przedstawił informację o realizacji zadań inwestycyjnych oraz o 

aktualnie prowadzonych postepowaniach przetargowych. Informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

6. Raport o Stanie Gminy Kotlin za 2023 r.  

     Raport o Stanie Gminy Kotlin za rok 2023 został przedstawiony przez Wójta Pawła 

Wyremblewskiego. Wójt omówiła zagadnienia zawarte w raporcie m.in. i o: stanie 

finansowym Gminy, realizacji polityk, programów i strategii, przeprowadzonych 

inwestycjach. 

Raport o Stanie Gminy Kotlin za rok 2023 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

7. Debata nad Raportem o Stanie Gminy Kotlin. 

     Radna Dominika Kwiecińska  powiedziała, że po wysłuchaniu raportu można 

wyciągnąć pewne wnioski. Gmina Kotlin, na tle powiatu jest gminą małą, typowo 

rolniczą. Stwierdziła, że jest gminą atrakcyjną. Mamy opłaty i podatki najniższe w 

powiecie i mieszkańcy to doceniają. Poza tym mamy całkiem niezłą infrastrukturę 

drogową. Gmina posiada żłobek i przedszkola, szkoły, mamy bibliotekę, mamy dom 

kultury, są liczne placówki handlowe. Najważniejszym jednak, jej zdaniem, napędem dla 

gminy są mieszkańcy, których ubywa. I to nie tylko z przyczyn naturalnych ale 

wyjazdowych. Zastanawiała się, co można jeszcze zrobić, żeby tym mieszkańców, 

zwłaszcza młodych zatrzymać w naszej gminie. Mówiła, że  wszystko jest uzależnione od 

bytności ludności, bo czym będziemy mieli więcej mieszkańców tym będzie więcej 

podatków, więcej dzieci będzie uczęszczało do szkół, będzie się rozwijała nasza lokalna 

przedsiębiorczość, sklepy będą więcej zarabiały. Ale jeszcze wiele przed gminą do 

zrobienia. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kotlin wotum zaufania za 

2023 rok. 

    Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały, a następnie Rada przystąpiła do 

głosowania. 

Uchwała nr III/16/2024 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kotlin wotum zaufania za 

2023 rok została podjęta jednogłośnie, 14  głosami „za” i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika, Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 
 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2023 rok. 

Skarbnik gminy, Alicja Andrzejewska powiedziała, że sprawozdanie  finansowe oraz 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok omówione zostało szczegółowo 

na posiedzeniach komisji. Zapytała, czy ma je przedstawi. Radni, przez aklamację, uznali 

nie ma potrzeby. 
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Radni nie zgłosili pytań ani uwag w tym punkcie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Zapoznanie się  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu ws. wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kotlin 

za 2023 r. 

     Skarbnik Gminy odczytała uchwałę nr SO – 2/0954/125/2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kotlin za 2023 rok przedłożonym  wraz  z 

informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 

Skład Orzekający RIO w Poznaniu wyraził opinię pozytywną o przedłożonym przez 

Wójta  Gminy sprawozdaniu. 

Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

11. Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2023r. 

     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak  odczytał treść uchwały nr 

1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kotlin z dnia 6 czerwca 2024 r. w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2023  r.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie dochodów i wydatków budżetowych za 

2023 rok i wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin. 

Uchwała nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kotlin stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

12. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej. 

            Skarbnik Alicja Andrzejewska odczytał uchwałę nr SO-2/0955/228/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 czerwca 2024 r. w 

sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Kotlin o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2023 rok. 

Skład Orzekający RIO  wyraził opinię, iż wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kotlin  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium  za rok 2023  został 

uzasadniony. 

Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

13. Zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady Gminy w odniesieniu do wykonania 

budżetu Gminy za 2023 rok. 

      Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Robert Klubś i 

przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej,  Dominika Szymczak 

poinformowali, że po zapoznaniu się na posiedzeniach komisji w dniu 24 i 25 czerwca  br.  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok, przeprowadzeniu jego 

analizy i dyskusji na temat sprawozdania, Komisje nie wnoszą uwag do wykonania 

budżetu Gminy za 2023 rok. 

Opinie Komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

14. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

   Informację o stanie  mienia komunalnego przedstawił Sekretarz Gminy Michał 

Urbaniak. 

Do informacji nie zgłoszono uwag. 
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Informacja o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik do protokołu.   

 

15. Dyskusja nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy, sprawozdaniem 

finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

     W punkcie tym nikt nie zabrał głosu. 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2023 r.  

      Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada przystąpiła do 

głosowania. 

     Uchwała nr III/17/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2023  została podjęta jednogłośnie, 

14 głosami „za” i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2023 rok. 

    Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, a następnie Rada przystąpiła do 

głosowania. 

 Uchwała nr III/18/2024 w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2023 rok została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

      Po podjęciu uchwały przez Radę Gminy, wójt Paweł Wyremblewski podziękował 

skarbnikowi gminy Alicji Andrzejewskiej wręczając jej  bukiet kwiatów. 

 Skarbnik podziękowała radnym za przyjęcie sprawozdania. 

 

  Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową  przerwę w obradach. 

 

     Po wznowieniu obrad przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii o projektach uchwał.  

        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Robert Klubś 

oraz przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej, Dominika Szyczak 
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poinformowali, że  na posiedzeniach Komisji 24 i 25  czerwca  br.  projekty uchwał, 

będące w porządku obrad sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

 

 

 

 

 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu 

na prowadzenie Ośrodka Interwencji Kryzysowej przy Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie  w Jarocinie. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr III/19/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Jarocińskiemu na prowadzenie Ośrodka Interwencji Kryzysowej przy Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie  w Jarocinie została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji dla Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie na 

współfinansowanie stoiska policyjnego pn. „Strefa sierżanta Pyrka”. 

      Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr III/20/2024 w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki 

Fundusz Wsparcia Policji dla Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie na 

współfinansowanie stoiska policyjnego pn. „Strefa sierżanta Pyrka”. została podjęta 

jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność osób fizycznych. 
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     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr III/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Kotlin 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność osób fizycznych została podjęta 

jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2024. 

 

       Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

w załączniku nr 1 wprowadzamy dochody 

- 758-75816-6370- (-) 2.000.000,00 zł (Polski Ład „Budowa i modernizacja 

infrastruktury oświetleniowej w Gminie Kotlin i modernizacja oświetlenia SP w 

Kotlinie oraz przebudowa SUW w Kotlinie) 
 

w załączniku nr 2 wprowadza się następujące zmiany: 

- 01043-6370 – (-) 549.020,00 zł 

- 80101-6370 – (-) 450.980,00 zł 

- 90015-6370 – (-) 1.000.000,00 zł 

- 92601-6050 – (-) 50.000,00 zł 

- 92109-4300 – (+) 50.000,00 zł 
 

w załączniku nr 3 wprowadza się następujące zmiany: 

Polski Ład „Budowa i modernizacja infrastruktury oświetleniowej w Gminie Kotlin i 

modernizacja oświetlenia SP w Kotlinie oraz przebudowa SUW w Kotlinie: 

- 01043-6370 – (-) 549.020,00 zł 

- 80101-6370 – (-) 450.980,00 zł 

- 90015-6370 – (-) 1.000.000,00 zł 

oraz zadanie : „Budowa placu zabaw Gmina Kotlin” – (-) 50.000,00 zł. 

 

      Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku 

uwag, zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 
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            Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwała nr III/22/2024 zmieniająca uchwałę ws. budżetu Gminy Kotlin na rok 2024 

została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2024 - 2035. 

 

    Skarbnik Gminy Alicja Andrzejewska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały  

polegające na wprowadzeniu następujących zmian: 

− zmniejsza się  dochody do kwoty 62.481.399,35 zł, 

− zmniejsza się  wydatki do kwoty 65.953.947,85 zł. 

Do załącznika nr 2 dodano następujące przedsięwzięcia: 

− przygotowanie Gminnego Programu Rewitalizacji – zadanie bieżące, które ma być 

realizowane w latach 2024-2025. Łączne nakłady planowane na realizację zadania 

wynoszą 98 400,00 zł, w tym w 2024 r. ‒ 45 510,00 zł. Limit zobowiązań dla zadania 

wynosi 98 400,00 zł. Jednostką realizującą jest Urząd Gminy Kotlin. 

− budowa i modernizacja infrastruktury oświetleniowej w Gminie Kotlin i modernizacja 

oświetlenia SP w Kotlinie oraz Przebudowa SUW w Kotlinie – zadanie majątkowe, 

które ma być realizowane w latach 2024-2025. Łączne nakłady planowane na 

realizację zadania wynoszą 2 041 000,00 zł, w tym w 2024 r. ‒ 41 000,00 zł. Limit 

zobowiązań dla zadania wynosi 2 041 000,00 zł. Jednostką realizującą jest Urząd 

Gminy Kotlin. 

 

     Przewodniczący Rady pytał o uwagi do wniesionych  autopoprawek. Wobec braku 

uwag, zarządził głosowanie.  

Autopoprawki Wójta Gminy Kotlin  do projektu uchwały zostały przyjęte jednogłośnie, 

14 głosami „za”. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

       Następnie, wobec braku uwag do projektu uchwały z wprowadzonymi zmianami, 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Uchwała nr III/23/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2024 – 2035 została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z kompleksów boisk sportowych przy Szkole Podstawowej w Kotlinie. 

      Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie, wobec braku uwag,  

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. 

Uchwała nr III/24/2024 w sprawie ustalenia Regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z kompleksów boisk sportowych przy Szkole Podstawowej w Kotlinie została 

podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA (14) 

Hudak Marta, Kierczyńska Anna, Klubś Robert, Kucharzak Łukasz, Kwiecińska 

Dominika,  Staszak Zdzisław, Szymczak Dominika, Szyszka Robert, Śmigielska Kinga, 

Walczak Dariusz, Wałkiewicz Radosław, Warmuz Grzegorz, Wesołek Monika, Winiecki 

Józef 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNA(1) Łuczak Adam 

 

24. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

 

    Wójt Gminy odczytał odpowiedź na pisemne zapytania w sprawie realizacji inwestycji 

zawartych w budżecie Gminy Kotlin w roku 2024. 

Udzielił odpowiedzi na zgłoszone wnioski i pytania dot. spraw gminnych podczas II sesji: 

− odpowiadając na zapytanie radnej Dominiki Kwiecińskiej, uprzejmie informuję, że  

termin realizacji remontu drogi w Twardowie został wyznaczony na 20 czerwca.  Na 

drodze została ułożona siatka wzmacniającą, zapobiegającą spękaniom i trwałym 

deformacjom oraz ułożono warstwę ścieralną z betonu asfaltowego. Do wykonania 

pozostało pobocze z kruszywa łamanego. 

− rozebranie starego budynku  w Orpiszewku, które zgłaszała radna Dominika 

Szymczak zostanie zgłoszone do nadzoru budowlanego, po wcześniejszym 

przygotowaniu projektu rozbiórki i uzyskaniu pozwolenia na rozbiórkę. 

− Radna zgłaszała również wniosek o wyremontowanie chodnika przy ulicy Dworcowej 

w Kotlinie. Wykonanie tego remontu ze względu na korzenie drzew stwarza pewne 

komplikacje. Nieumiejętne wykonanie mogłoby doprowadzić do uszkodzenia korzeni, 

a tym samym do uschnięcia starych drzew. Dlatego trzeba znaleźć dobre rozwiązanie 

na realizację tego remontu. W przyszłorocznym budżecie zostaną zaplanowane środki 

finansowe na wykonanie projektu budowalnego oraz samego remontu. 
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− budowa chodnika na Poniatówce, o którą pytał sołtys Woli Książęcej zostanie 

zakończona do końca października. Naprawienie uszkodzonej drogi gminnej przy 

wysypisku w kierunku Twardowa wymaga większych nakładów finansowych i z tego 

powodu realizacja remontu zostanie zaplanowana po zabezpieczeniu środków 

finansowych (naprawa wymaga wycięcia asfaltu na odcinku 40 m, uzupełnienia 

podbudowy z tłucznia drogowego, zagęszczenia i założenia nowego asfaltu). 

Pomalowanie ławek i stołów przy sali wiejskiej w Woli Książęcej zostanie wykonane.  

− szyba (pleksa) na przystanek autobusowy w Wysogotówku na wniosek radnego 

Radosława Wałkiewicza została zamówiona i wkrótce założona.   

 

− sołtys Magnuszewic Zbigniew Orpel zgłosił przełożenie kostki pod wiatą                   

w Magnuszewicach. To zadanie zostanie wykonane do 6 lipca br.  

 

− dodatkowe kosze na śmieci zostały zakupione i niebawem zostaną ustawione na 

terenie szkoły, o co wnioskował  radny Łukasz Kucharzak.  

− zamówiono, na wniosek radnej Kingi Śmigielskiej,  stojak na rowery. Jak tylko 

zostanie dostarczony zostanie zamontowany na terenie targowiska. W sprawie 

przycięcia lip na ul. Dworcowej przygotowano i wysłano 3 zapytania ofertowe do 

firmy z Gołuchowa, Ostrzeszowa i Pleszewa. Do tej pory wpłynęły dwie oferty. 

Czekamy za trzecią. Termin na realizację tych zabiegów pielęgnacyjnych wyznaczono 

do 30 listopada br. 

Ponadto odczytał odpowiedź jaką udzieliło Starostwo Powiatowe  w Jarocinie dot. 

wniosków radnych w sprawie dróg powiatowych: 

− zlecono odmalowanie przejścia dla pieszych na drodze powiatowej przy sklepie   

w Twardowie, 

− zlecono naprawę zniszczonego chodnika przy remizie strażackiej w Twardowie. 

Ze względu na częste uszkodzenia chodnika w rejonie tego skrzyżowania 

wykonana zostanie wzmocniona konstrukcja z obniżonym krawężnikiem, tak jak 

na zjazdach, 

− zlecono również udrożnienie rowu przed świetlicą wiejską w Twardowie, 

− uzupełnienie ubytków w jezdni zaplanowano na okres wakacyjny br., 

− wniosek o ustawienie znaku z ograniczeniem prędkości przy sklepie w 

Wysogotówku został przekazany do zaopiniowania  przez Powiatową Komisję ds. 

Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych, 

− prace związane z podcięciem gałęzi topoli przy posesji 44 w Woli Książęcej mogą 

być wykonane po okresie lęgowym ptaków jesienią br., 

− odprowadzenie wód deszczowych w rejonie posesji nr 38a i 44 w Woli Książęcej 

jest zadaniem nie tylko drogowym.  Ze względu na ukształtowanie terenu na tym 

obszarze woda opadowa spływa nie tylko z drogi ale również z okolicznych 

działek. Obecnie brak w tym miejscu systemu kanalizacyjnego mogącego w 

prosty sposób rozwiązać problem. W związku z tym przy przyszłościowej 

przebudowie tej drogi koniczne będzie wykonanie kanalizacji deszczowej przy 

współpracy z Gminą Kotlin w zakresie odprowadzenia wód z poza pasa 

drogowego. 

 

 

25. Wolne głosy i wnioski. 
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     Radny Radosław Wałkiewicz powiedział, że zgłaszał kradzież znaku w Wysogotówku 

i nie potrzeba oceny komisji w sprawie jego ustawienia.  

Sołtyska Sławoszewa Beata Skowrońska zgłosiła wnioski w sprawie: 

−  załatania dziur na drodze powiatowej w centrum Sławoszewa, 

− uzupełnienia poboczy drogi powiatowej Kotlin – Sucha,  szczególnie na 

zakrętach drogi gdzie porobiły się duże wyrwy, 

− naprawienia zapadającego się asfaltu na odcinku od nr 2 do 7 w Sławoszewie, 

− wykoszenia trawy przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha, 

− oczyszczenia z chwastów i naprawa chodnika przy drodze powiatowej w 

Sławoszewie, na odcinku od stawu do sali wiejskiej w Sławoszewie, 

− zainstalowania lustra na skrzyżowaniu drogi Sławoszew – Kurcew (centrum), 

− przycięcia gałęzi drzew na placu w centrum w Sławoszewie, 

− odmalowania placu zabaw w Sławoszewie, 

− zakupienia 2 koszy i ustawienia przy wiacie w Sławoszewie; 

−  

Radna Anna Kierczyńska odczytała pisemne wnioski w sprawie: 

− zainstalowania lustra na skrzyżowaniu drogi Sławoszew – Kurcew (centrum) 

− naprawa chodnika przy drodze powiatowej w Sławoszewie, 

− przeprowadzenia kontroli wszystkich niebezpiecznych skrzyżowań na terenie gminy 

Kotlin i ustalenie, czy konieczna jest na nich instalacja luster drogowych.  

Ponadto radna podziękowała byłej radnej Barbarze Dorsz za jej starania związane z 

rewitalizacją stawu w Sławoszewie oraz wszystkim innym osobom zaangażowanym w to 

przedsięwzięcie. 

      Wójt powiedział, że jeśli chodzi o wiosek w sprawie zweryfikowania wszystkich 

skrzyżowań pod względem bezpieczeństwa jest jak najbardziej słuszny, ale trochę 

nieprecyzyjny. Będzie bardzo trudno ustalić te skrzyżowania. 

 

  Radna Dominika Kwiecińska  zgłosiła wnioski w sprawie: 

−  ustawienia lustra na zakręcie drogi powiatowej w Twardowie, koło kościoła, 

− ustawienia muldy na drodze gminnej Twardów – Racendów (Osady), 

− pytała, czy będzie zorganizowana akcja zbiórki foli rolniczej. 

Ponadto radna pytała, czy jest możliwe, aby budowa placu zabaw w gminie Kotlin 

wróciła do budżetu Gminy. 

    Skarbnik odpowiedziała, że sprawdzi jak się zbilansuje budżet. Te środki zostały 

przeznaczone na  rewitalizację, aby móc podpisać umowę z firmą na jej realizację. Ale 

jest składany wniosek przez tą firmę na dofinansowanie tych prac i te pieniądze powinny 

wrócić do nas, do gminy. Nie wiadomo, czy w tym  roku. Jeżeli tak, to wejdą do budżetu 

i można jak najbardziej przeznaczyć je na to zadanie. 

 

       Radny Zdzisław Staszak zapytał Wójta, czy dobrze mu się wyjeżdża na drogę 11, bo 

kiedyś rozmawiał z nim w sprawie wycięcia albo przesadzenia tui, które utrudniają 

widoczność wyjazdu  z ul. Powstańców Wielkopolskich. Prosił o porozmawianie w tej 

sprawie z właścicielami. 

         Wiceprzewodnicząca Rady Marta Hudak zgłosiła wnioski w sprawie wycięcia krzaków, 

które wchodzą w pas drogi w Racednowie, szczególnie na zakrętach. 
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         Przewodniczący Komisji Robert Klubś odczytał pisemne wnioski w sprawie: 

− remontu drogi S. Staszica i M. Skłodowskiej – Curie oraz założenia koszy na śmieci 

− wymiany sprzętu komputerowego i oprogramowania w pracowni komputerowej w 

szkole podstawowej w Kotlinie, 

− zmiany częstotliwości odbioru odpadów biodegradowalnych oraz możliwość 

przywrócenia odbioru zielonych i wielogabarytowych z posesji 

− zachowania porządku i czystości na placach zabaw 

Poza tym przewodniczący Komisji odczytał wniosek nieobecnego na sesji radnego 

Adama Łuczaka w spawie utworzenia autobusu szkolnego dla dzieci  dojeżdżających do 

szkoły w Woli Książęcej z miejscowości Wilcza, Magnuszewice i Wyszki. Ponadto 

odczytał pismo nieobecnego radnego, w którym zwraca uwagę na stan sali wiejskiej                

w Wilczy. Wynajęta sala była nieposprzątana po remoncie. Podłoga, krzesła i okna były 

zakurzone. 

     Skarbnik Alicja Andrzejewska powiedziała, że w tym roku jest zaplanowane 100.000 

zł na przebudowę ul. Staszica i M. Skodowskiej-Curie. Jeśli chodzi o gospodarkę 

śmieciową, to w tym roku mamy już podpisaną umową. Natomiast jeśli chcemy 

zwiększyć odbiór, to są to już koszty i 25 zł  opłaty może nie wystarczyć na te zadania, 

trzeba to przeanalizować. 

     Sekretarz Michał Urbaniak uzupełniając informację skarbniczki, powiedział, że 

zwiększenie częstotliwości odbioru śmieci nie wiąże się tylko z odbiorem, ale także z 

wyznaczeniem dodatkowej trasy. Wniosek jest jak najbardziej zasadny, ale trzeba go 

przeanalizować. Obecnie jesteśmy jedyną gminą na okolice, która ma tak niską opłatę, 

najbardziej dogodną dla naszych mieszkańców. 

     Przewodniczący Komisji Robert Klubś powiedział, że czystość i komfort  równa się 

cena. 

     Wójt powiedział, że podparłby tą propozycję drobną debatą społeczną, aby ludzie 

mogli zdecydować. Z naszej strony nie ma złej strony, aby nie odbierać. 

     Przewodniczący Rady Dariusz Walczak podziękował panu Robertowi Klubsiowi za 

przedstawienie wniosków. Powiedział, że szkoda, że radny Adam Łuczak nie znalazł 

czasu, aby osobiście przedstawić te wnioski. 

     Radny Grzegorz Warmuz powiedział, że jeśli radnemu nie odpowiada sala, to niech 

idzie gdzie indziej. 

     Przewodniczący Komisji Zdzisław Staszak powiedział, że sala była po remoncie. Jako 

radni byli na odbiorze i było tam czyściutko.  

   Sekretarz Gminy powiedział, że na otwarcie tą salę przygotowywało sołectw łącznie ze 

sołtysem oraz panie z KGW. Wyglądałoby na to, że te organy nic nie zrobiły. To trochę 

nie na miejscu. 

     Skarbnik Gminy powiedział, że byłaby wdzięczna razem ze składaniem wniosków 

podać źródło finansowania. Chciałaby zrobić bardzo dużo, nie zadłużać Gminy, mieć 

najniższe  podatki, więc prosi o sugerowane źródła finansowania. 

      Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski powiedział, że staje w obronie sołtysa 

Wilczy. Czy radni widzieli, jak wyglądała sala w Woli Książęcej, jaka była brudna i 

zaniedbana. 

     Radny Józef Winiecki powiedział, że popiera sołtysa, bo on to widział. 
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      Przewodnicząca Komisji Monika Wesołek złożyła pisemne wnioski w sprawie 

utworzenia projektu ścieżki pieszo-rowerowej na ul. 28 Czerwca i ograniczenia prędkości 

na osiedlu. 

      Radny Józef Winiecki   zgłosił wnioski w sprawie: 

−  ustawienia  znaku ustąp pierwszeństwa przejazdu między posesją 8a a 9 na drodze 

gminnej w Woli Książęcej, 

− ustawienia znaku ślepa droga na Zawodziu w Woli Książęcej. 

 

     Radny Łukasz Kucharzak zwrócił uwagę na słabą jakość kamer znajdujących się na 

budynku szkoły w Kotlinie. Prosił o wymianę tych kamer w przyszłości.  

Sołtys Kotlina Marek Dekert powiedział, że też weźmie w obronę sołtysów z tych 

względów, że sołtysi nie afiszują się, nie pokazujemy tego co robimy. Zwrócił uwagę na 

kosze na śmieci. Mówił, że sam wykonywał prace przy ustawianiu i wkopywaniu koszy i 

historyczne tablice, żeby było taniej. We własnym zakresie załatwił żerdzie do namiotu 

tipi. Prosił wziąć pod uwagę, czy krytyka jest słuszna. Proponował, aby ogłoszenia w 

sprawie profilaktyki ogłaszać w kościele. Ponadto   zgłosił wniosek w sprawie wykoszenia 

trawy przy drogach powiatowych , szczególnie na wszystkich skrzyżowaniach. 

     Wójt powiedział, że w powiecie podjął rozmowę w sprawie drogi powiatowej na 

Sławoszew, bo faktycznie jest ona niebezpieczna. Jednak, na tyle, co udało mu się ustalić, 

to droga w tym roku nie jest przewidziana do remontu.  

 

26. Zamknięcie obrad.   

    Dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady zamknął III sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

 

 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

    Przewodniczący Rady 

    /-/ Dariusz Walczak 

 

Link do sesji >>>  https://esesja.tv/transmisja/54545/iii-sesja-rady-gminy-kotlin-26-czerwca-

2024.htm 

 

Link do wyników głosowania >>> https://kotlin.esesja.pl/listaglosowan/332beeec-10eb-4 
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